

الف: حداقل مزد و مزایای ۱۴۰۴:

- ۱- حداقل مزد روزانه کارگران مبلغ: ۳,۴۶۳,۶۵۶ ریال ۲- حداقل مزد ماهیانه کارگران مبلغ: ۱۰۳,۹۰۹,۶۸۰ ریال ۳- حق مسکن ماهانه: اعم از مجرد و متاهل مبلغ: ۹,۰۰۰,۰۰۰ ریال
 - ۴- حق اولاد ماهانه به شرط داشتن ۷۲۰ روز سابقه بیمه برای هر فرزند مبلغ: ۱۰,۳۹۰,۹۶۸ ریال (مطابق قانون اصلاح قوانین تنظیم جمعیت و خانواده کلیه محدودیت های مقرر در سایر قوانین که بر اساس تعداد فرزند برای والدین شافل یا فرزندان آنان ایجاد شده است لغو شده است)
 - ۵- کمک هزینه اقلام مصرفی خانوار (بر کن گری) اعم از مجرد و متاهل ماهیانه: ۲۲,۰۰۰,۰۰۰ ریال ۶- حق تاهل جهت کارگران متاهل اعم از زن/مرد ماهیانه مبلغ: ۵,۰۰۰,۰۰۰ ریال
- تبصره: مقررات این مصوبه شامل حال دانش آموزان و دانشجویانی که در ایان تعطیلات تابستانی در سال ۱۴۰۴ به طور موقت در کارگاه ها اشتغال می یابند نخواهد شد

ب: نحوه افزایش مزد در سال ۱۴۰۴: (در خصوص کارگرانی که در سال ۱۴۰۳ دستمزدی بیشتر از حداقل دریافت می نموده اند):

- ۱- اعمال ضرب افزایش: (کلیه میبالغ به ریال می باشند)
 - ۱-۱- کارگران فاقد طرح طبقه بندی مشاغل مصوب: مزد ثابت روزانه سال ۱۴۰۴ = $۳۱۰۵۳۵ + \frac{۱}{۳۲} \times$ مزد ثابت روزانه سال ۱۴۰۳ مشروط بر این که از ۳۴۶۳۶۵۶ ریال کمتر نباشد.
 - ۲-۱- کارگران واجد طرح طبقه بندی مشاغل مصوب: مزد ثابت روزانه سال ۱۴۰۴ = $۳۱۰۵۳۵ + \frac{۱}{۳۲} \times$ مزد ثابت روزانه سال ۱۴۰۳ مشروط بر این که از ۳۴۶۳۶۵۶ ریال کمتر نباشد.
 - ۳-۱- کارگران کار مزدی: در مورد کلیه کارگران کارمزدی، نرخهای کارمزدی آنان در سال ۱۴۰۴ به نسبت آخرین کارمزد در سال ۱۴۰۳ به ماخذ ۳۲٪ افزایش می یابد. چنانچه کارگران دارای بخش ثابت مزد علاوه بر کارمزد باشند این بخش نیز بایستی ۳۲٪ افزایش یابد. علاوه بر آن در راستای اعمال افزایش رقم ثابت موضوع بند ۱ بخشنامه شورایعالی کار، روزانه ۳۱۰۵۳۵ ریال نیز به طور ثابت در مورد کلیه کارگران کارمزد برقرار خواهد گردید.
- تبصره ۱: چنانچه نرخ یا ملاکهای کارمزدی تابع قسمت ثابت مزد و یا به عبارت دیگر به صورت درصدی از قسمت ثابت مزد تعیین شده باشد در این صورت تنها بخش ثابت مزد مشمول افزایش ۳۲٪ خواهد گردید. علاوه بر افزایش روزانه، ۳۱۰۵۳۵ ریال نیز به قسمت ثابت مزد اضافه می گردد.
- تبصره ۲: چنانچه پس از اعمال افزایش نسبت به مزد سال ۱۴۰۳، بخش ثابت و متغیر مزد، کمتر از ۳۴۶۳۶۵۶ ریال در روز گردد ملاک محاسبه و پرداخت به کارگران کارمزدی همان ۳۴۶۳۶۵۶ ریال خواهد بود.
- ۲- اعمال پایه سنوات (مزد پایه یا یکسال ارشدیت): پس از اعمال افزایش مذکور در بند یک به منظور اعطای پایه سنوات به کارگرانی که حداقل یکسال سابقه کار دارند و یا یکسال از دریافت آخرین پایه سنواتی آنان گذشته باشد اعم از اینکه حق سنوات یا مزایای پایان کار خود را تسویه حساب کرده باشند یا خیر در تاریخ سالگرد شروع به کار در سالجاری به شرح ذیل عمل می شود:
 - ۱-۲- در کارگاههای فاقد طرح طبقه بندی مشاغل مصوب وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی روزانه ۹۴۰۰۰ ریال و ماهیانه ۲۸۲۰۰۰۰ ریال به مزد سال ۱۴۰۴ اضافه خواهد شد.
 - ۲-۲- در کارگاههای واجد طرح طبقه بندی مشاغل مصوب وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی پایه سنوات گروه ۱ مبلغ ۹۴۰۰۰ ریال بوده و تا گروه ۱۱ روزانه ۲۰۰ ریال و از گروه ۱۲ تا ۲۰ روزانه ۴۰۰ ریال به مزد پایه هر گروه اضافه خواهد شد. (نرخ پایه سنوات گروه ۲۰ به میزان ۹۹۶۰۰ ریال خواهد بود)
 - ۳-۲- در مورد کارگران کارمزدی بر حسب آنکه مشمول طرح طبقه بندی باشند یا خیر حسب مورد طبق موارد مذکور در این بند از پایه سنوات برخوردار خواهند شد.
 - ۴-۲- در مورد کارگران فصلی به نسبت مدت کارکردشان در سال ۱۴۰۳ میزان مقرر در این بند بر حسب آنکه مشمول طرح طبقه بندی باشند یا خیر حسب مورد تعلق خواهد گرفت.

ج: نحوه محاسبه فوق العاده یک ساعت اضافه کاری:

فوق العاده یکساعت اضافه کاری = $\frac{۱}{۴} \times$ مزد یکساعت کار عادی = $\frac{۷}{۳۳} \div$ مزد روزانه = ۳۰۰ ÷ حقوق ماهیانه

تبصره: به منظور تسهیل در محاسبه فوق العاده اضافه کاری می توان از روش زیر نیز استفاده نمود: فوق العاده یکساعت اضافه کاری = ۱۵۷ ÷ حقوق ماهیانه

مثال: فوق العاده یکساعت اضافه کاری بر مبنای حداقل مزد سال ۱۴۰۴ = $\frac{۱۴۰۴}{۶۶۱۸۴۵} \div ۱۵۷ = ۱۰۳۹۰۹۶۸۰$

حداقل مزد سال های ۱۴۰۰-۱۴۰۱-۱۴۰۲-۱۴۰۳-۱۴۰۴ (مزد و پایه سنوات) با توجه به تاریخ شروع به کار در آخرین کارگاه

سال شروع به کار	حداقل مزد روزانه سال ۱۴۰۰	حداقل مزد روزانه سال ۱۴۰۱	حداقل مزد روزانه سال ۱۴۰۲	حداقل مزد روزانه سال ۱۴۰۳	حداقل مزد روزانه سال ۱۴۰۴
۱۳۸۳	۱۱۷۱۰۰۰ ریال	۱۸۵۷۷۰۲ ریال	۲۴۰۱۴۱۵ ریال	۳۲۲۹۷۵۲ ریال	۴۶۶۷۸۰۸ ریال
۱۳۸۴	۱۱۷۱۰۰۰ ریال	۱۷۵۷۷۰۲ ریال	۲۴۰۱۴۱۵ ریال	۳۲۲۹۷۵۲ ریال	۴۶۶۷۸۰۸ ریال
۱۳۸۵	۱۱۷۱۰۰۰ ریال	۱۸۵۷۷۰۲ ریال	۲۴۰۱۴۱۵ ریال	۳۲۲۹۷۵۲ ریال	۴۶۶۷۸۰۸ ریال
۱۳۸۶	۱۱۶۵۴۲۹ ریال	۱۸۵۰۰۱۴ ریال	۲۳۹۲۱۱۳ ریال	۳۲۱۸۴۰۴ ریال	۴۶۵۲۸۲۸ ریال
۱۳۸۷	۱۱۶۰۱۲۹ ریال	۱۸۴۲۷۰۰ ریال	۲۳۸۳۲۶۳ ریال	۳۲۰۷۶۰۷ ریال	۴۶۳۸۵۷۶ ریال
۱۳۸۸	۱۱۵۵۰۸۸ ریال	۱۸۳۵۷۴۳ ریال	۲۳۷۴۸۴۵ ریال	۳۱۹۷۳۳۷ ریال	۴۶۲۵۰۲۰ ریال
۱۳۸۹	۱۱۴۷۵۴۰ ریال	۱۸۲۵۳۲۷ ریال	۲۳۶۲۲۴۲ ریال	۳۱۸۱۹۶۱ ریال	۴۶۰۴۷۲۴ ریال
۱۳۹۰	۱۱۴۰۴۲۳ ریال	۱۸۱۵۵۰۶ ریال	۲۳۵۰۳۵۸ ریال	۳۱۶۷۴۶۳ ریال	۴۵۸۵۵۸۶ ریال
۱۳۹۱	۱۱۳۲۱۰۶ ریال	۱۸۰۴۰۲۸ ریال	۲۳۳۶۴۷۰ ریال	۳۱۵۰۵۱۹ ریال	۴۵۶۳۲۲۰ ریال
۱۳۹۲	۱۱۲۳۰۳۰ ریال	۱۷۹۱۵۰۳ ریال	۲۳۲۱۳۱۵ ریال	۳۱۳۲۰۳۰ ریال	۴۵۳۸۸۱۵ ریال
۱۳۹۳	۱۱۰۹۵۳۰ ریال	۱۷۷۲۸۷۳ ریال	۲۲۹۸۷۷۲ ریال	۳۱۰۴۵۲۸ ریال	۴۵۰۲۵۱۲ ریال
۱۳۹۴	۱۰۸۶۴۴۸ ریال	۱۷۴۱۰۲۰ ریال	۲۲۶۰۲۳۰ ریال	۳۰۵۷۵۰۷ ریال	۴۴۴۰۴۴۴ ریال
۱۳۹۵	۱۰۶۶۲۰۷ ریال	۱۷۱۳۰۸۸ ریال	۲۲۲۶۴۳۲ ریال	۳۰۱۶۲۷۳ ریال	۴۳۸۶۰۱۵ ریال
۱۳۹۶	۱۰۳۵۴۷۶ ریال	۱۶۷۰۶۷۹ ریال	۲۱۷۵۱۱۸ ریال	۲۹۵۳۶۷۰ ریال	۴۳۰۳۳۷۹ ریال
۱۳۹۷	۱۰۰۷۶۴۱ ریال	۱۶۳۲۲۶۷ ریال	۲۱۲۸۶۳۹ ریال	۲۸۹۶۹۶۶ ریال	۴۲۲۸۵۳۰ ریال
۱۳۹۸	۹۷۳۸۳۱ ریال	۱۵۸۵۶۰۹ ریال	۲۰۷۲۱۸۳ ریال	۲۸۲۸۰۸۹ ریال	۴۱۳۷۶۱۲ ریال
۱۳۹۹	۹۳۱۸۳۱ ریال	۱۵۲۷۶۴۹ ریال	۲۰۰۲۰۵۱ ریال	۲۷۴۲۵۲۸ ریال	۴۰۲۴۶۷۲ ریال
۱۴۰۰	۸۸۵۱۶۵ ریال	۱۴۶۳۲۵۰ ریال	۱۹۲۴۱۲۹ ریال	۲۶۴۷۴۶۳ ریال	۳۸۹۹۱۸۶ ریال
۱۴۰۱	-	۱۳۹۳۲۵۰ ریال	۱۸۳۹۴۲۹ ریال	۲۵۴۴۱۲۹ ریال	۳۷۶۲۷۸۵ ریال
۱۴۰۲	-	-	۱۷۶۹۴۲۸ ریال	۲۴۵۸۷۲۸ ریال	۳۶۵۰۰۵۶ ریال
۱۴۰۳	-	-	-	۲۳۸۸۷۲۸ ریال	۳۵۵۷۶۵۶ ریال
۱۴۰۴	-	-	-	-	۳۴۶۳۶۵۶ ریال

جدول تغییرات سطوح مزدی با احتساب افزایش ها و پایه سنواتی سالیانه

سال			۹۵	۹۶	۹۷	۹۸	۹۹	۱۴۰۰	۱۴۰۱	۱۴۰۲	۱۴۰۳	۱۴۰۴
تاریخ استخدام	حداقل مزد روزانه هر سال	افزایش مزد و پایه سنوات سالانه	افزایش ۱۴٪	افزایش + ۱۲٪ ۷۷۶۸ریال	افزایش + ۱۰/۴٪ ۲۸۲۰۸ ریال	افزایش + ۱۳٪ ۸۷۰۴۹ ریال	افزایش + ۱۵٪ ۵۵۳۳۸ ریال	افزایش + ۲۶٪ ۸۲۷۸۵ ریال	افزایش + ۳۸٪ ۱۷۱۷۲۲ ریال	افزایش + ۲۱٪ ۸۳۵۹۶ ریال	افزایش + ۲۲٪ ۲۳۰۰۲۶ ریال	افزایش + ۳۲٪ ۳۱۰۵۳۵ ریال
			پایه ۱۰۰۰۰ ریال	پایه ۱۷۰۰۰ ریال	پایه ۱۷۰۰۰ ریال	پایه ۲۳۳۳۳ ریال	پایه ۲۳۳۳۳ ریال	پایه ۴۶۶۶۷ ریال	پایه ۷۰۰۰۰ ریال	پایه ۷۰۰۰۰ ریال	پایه ۷۰۰۰۰ ریال	پایه ۹۴۰۰۰ ریال
۷۰	۱۶۶۷		۳۲۸۲۵۳	۳۹۱۴۱۱	۴۷۷۳۲۶	۶۴۹۷۶۰	۸۳۵۸۹۵	۱۱۸۲۶۸۰	۱۸۷۳۸۲۰	۲۴۲۰۹۱۸	۳۲۵۳۵۴۶	۴۶۹۹۲۱۶
۷۱	۲۲۶۷		۳۲۷۷۴۲	۳۹۰۸۳۹	۴۷۶۶۹۴	۶۴۹۰۴۶	۸۳۵۰۷۴	۱۱۸۱۶۴۵	۱۸۷۲۳۹۲	۲۴۱۹۱۹۰	۳۲۵۱۴۳۸	۴۶۹۶۴۳۳
۷۲	۲۹۹۴		۳۲۷۲۹۷	۳۹۰۳۴۱	۴۷۶۱۴۵	۶۴۸۴۲۳	۸۳۴۳۵۷	۱۱۸۰۷۴۲	۱۸۷۱۱۴۶	۲۴۱۷۶۸۳	۳۲۴۹۵۹۹	۴۶۹۴۰۰۶
۷۳	۳۸۹۴		۳۲۶۷۳۸	۳۸۹۷۱۵	۴۷۵۴۵۳	۶۴۷۶۴۴	۸۳۳۴۶۲	۱۱۷۹۶۱۴	۱۸۶۹۵۸۹	۲۴۱۵۷۹۹	۳۲۴۷۳۰۱	۴۶۹۰۹۷۲
۷۴	۵۳۳۳		۳۲۶۱۱۸	۳۸۹۰۲۰	۴۷۴۶۸۶	۶۴۶۷۷۷	۸۳۲۴۶۵	۱۱۷۸۳۵۸	۱۸۶۷۸۵۶	۲۴۱۳۷۰۲	۳۲۴۴۷۴۲	۴۶۸۷۵۹۴
۷۵	۶۹۰۷		۳۲۵۳۸۹	۳۸۸۲۰۴	۴۷۳۷۸۵	۶۴۵۷۵۹	۸۳۱۲۹۴	۱۱۷۶۸۸۲	۱۸۶۵۸۱۹	۲۴۱۱۲۳۷	۳۲۴۱۷۳۵	۴۶۸۳۶۲۵
۷۶	۸۴۸۲		۳۲۴۷۸۴	۳۸۷۵۲۶	۴۷۳۰۳۷	۶۴۴۹۱۴	۸۳۰۳۲۲	۱۱۷۵۶۵۸	۱۸۶۴۱۳۰	۲۴۰۹۱۹۳	۳۲۳۹۲۴۱	۴۶۸۰۳۳۳
۷۷	۱۰۰۵۱		۳۲۴۱۷۸	۳۸۶۸۴۷	۴۷۲۲۸۷	۶۴۴۰۶۶	۸۲۹۳۴۷	۱۱۷۴۴۲۹	۱۸۶۲۴۳۴	۲۴۰۷۱۴۱	۳۲۳۶۷۳۸	۴۶۷۷۰۲۹
۷۸	۱۲۰۶۱		۳۲۳۴۶۸	۳۸۶۰۵۲	۴۷۱۴۰۹	۶۴۳۰۷۴	۸۲۸۲۰۶	۱۱۷۲۹۹۲	۱۸۶۰۴۵۱	۲۴۰۴۷۴۲	۳۲۳۳۸۱۱	۴۶۷۳۱۶۶
۷۹	۱۵۲۶۷		۳۲۲۴۸۳	۳۸۴۹۴۹	۴۷۰۱۹۲	۶۴۱۶۹۹	۸۲۶۶۲۵	۱۱۷۱۰۰۰	۱۸۵۷۷۰۲	۲۴۰۱۴۱۵	۳۲۲۹۷۵۲	۴۶۶۷۸۰۸
۸۰	۱۸۹۳۰		۳۲۲۴۸۳	۳۸۴۹۴۹	۴۷۰۱۹۲	۶۴۱۶۹۹	۸۲۶۶۲۵	۱۱۷۱۰۰۰	۱۸۵۷۷۰۲	۲۴۰۱۴۱۵	۳۲۲۹۷۵۲	۴۶۶۷۸۰۸
۸۱	۲۳۲۸۲		۳۲۲۴۸۳	۳۸۴۹۴۹	۴۷۰۱۹۲	۶۴۱۶۹۹	۸۲۶۶۲۵	۱۱۷۱۰۰۰	۱۸۵۷۷۰۲	۲۴۰۱۴۱۵	۳۲۲۹۷۵۲	۴۶۶۷۸۰۸
۸۲	۲۸۴۴۶		۳۲۲۴۸۳	۳۸۴۹۴۹	۴۷۰۱۹۲	۶۴۱۶۹۹	۸۲۶۶۲۵	۱۱۷۱۰۰۰	۱۸۵۷۷۰۲	۲۴۰۱۴۱۵	۳۲۲۹۷۵۲	۴۶۶۷۸۰۸
۸۳	۳۵۵۳۴		۳۲۲۴۸۳	۳۸۴۹۴۹	۴۷۰۱۹۲	۶۴۱۶۹۹	۸۲۶۶۲۵	۱۱۷۱۰۰۰	۱۸۵۷۷۰۲	۲۴۰۱۴۱۵	۳۲۲۹۷۵۲	۴۶۶۷۸۰۸
۸۴	۴۰۸۶۴		۳۲۲۴۸۳	۳۸۴۹۴۹	۴۷۰۱۹۲	۶۴۱۶۹۹	۸۲۶۶۲۵	۱۱۷۱۰۰۰	۱۸۵۷۷۰۲	۲۴۰۱۴۱۵	۳۲۲۹۷۵۲	۴۶۶۷۸۰۸
۸۵	۵۰۰۰۰		۳۲۲۴۸۳	۳۸۴۹۴۹	۴۷۰۱۹۲	۶۴۱۶۹۹	۸۲۶۶۲۵	۱۱۷۱۰۰۰	۱۸۵۷۷۰۲	۲۴۰۱۴۱۵	۳۲۲۹۷۵۲	۴۶۶۷۸۰۸
۸۶	۶۱۰۰۰		۳۱۹۷۳۲	۳۸۱۸۶۸	۴۶۶۷۹۰	۶۳۷۸۵۵	۸۲۲۲۰۴	۱۱۶۵۴۲۹	۱۸۵۰۰۱۴	۲۳۹۲۱۱۳	۳۲۱۸۴۰۴	۴۶۵۲۸۲۸
۸۷	۷۳۲۰۰		۳۱۷۱۱۴	۳۷۸۹۳۶	۴۶۳۵۵۳	۶۳۴۱۹۷	۸۱۷۹۹۸	۱۱۶۰۱۲۹	۱۸۴۲۷۰۰	۲۳۸۳۲۶۳	۳۲۰۷۶۰۷	۴۶۳۸۵۷۶
۸۸	۸۷۸۴۰		۳۱۴۶۲۴	۳۷۶۱۴۷	۴۶۰۴۷۴	۶۳۰۷۱۸	۸۱۳۹۹۷	۱۱۵۵۰۸۸	۱۸۳۵۷۴۳	۲۳۷۴۸۴۵	۳۱۹۷۳۳۷	۴۶۲۵۰۲۰
۸۹	۱۰۱۰۰۰		۳۱۰۸۹۶	۳۷۱۹۷۲	۴۵۵۸۶۵	۶۲۵۵۰۹	۸۰۸۰۰۶	۱۱۴۷۵۴۰	۱۸۲۵۳۲۷	۲۳۶۲۲۴۲	۳۱۸۱۹۶۱	۴۶۰۴۷۲۴
۹۰	۱۱۰۱۰۰		۳۰۷۳۸۰	۳۶۸۰۳۴	۴۵۱۵۱۸	۶۲۰۵۹۷	۸۰۲۳۵۸	۱۱۴۰۴۲۳	۱۸۱۵۵۰۶	۲۳۵۰۳۵۸	۳۱۶۷۴۶۳	۴۵۸۵۵۸۶
۹۱	۱۲۹۹۰۰		۳۰۳۲۷۲	۳۶۳۴۳۳	۴۴۶۴۳۸	۶۱۴۸۵۷	۷۹۵۷۵۷	۱۱۳۲۱۰۶	۱۸۰۴۰۲۸	۲۳۳۶۴۷۰	۳۱۵۰۵۱۹	۴۵۶۳۲۲۰
۹۲	۱۶۲۳۷۵		۲۹۸۷۹۰	۳۵۸۴۱۳	۴۴۰۸۹۶	۶۰۸۵۹۴	۷۸۸۵۵۴	۱۱۲۳۰۳۰	۱۷۹۱۵۰۳	۲۳۲۱۳۱۵	۳۱۳۲۰۳۰	۴۵۳۸۸۱۵
۹۳	۲۰۲۹۷۰		۲۹۲۱۲۱	۳۵۰۹۴۴	۴۳۲۶۵۰	۵۹۹۲۷۷	۷۷۷۸۴۰	۱۱۰۹۵۳۰	۱۷۷۲۸۷۳	۲۲۹۸۷۷۲	۳۱۰۴۵۲۸	۴۵۰۲۵۱۲
۹۴	۲۳۷۴۷۵		۲۸۰۷۲۱	۳۳۸۱۷۶	۴۱۸۵۵۴	۵۸۳۳۴۸	۷۵۹۵۲۱	۱۰۸۶۴۴۸	۱۷۴۱۰۲۰	۲۲۶۰۲۳۰	۳۰۵۷۵۰۵	۴۴۴۰۴۴۴
۹۵	۲۷۰۷۲۲		۲۷۰۷۲۲	۳۲۶۹۷۷	۴۰۶۱۹۱	۵۶۹۳۷۸	۷۴۳۴۵۶	۱۰۶۶۲۰۷	۱۷۱۳۰۸۸	۲۲۲۶۴۳۲	۳۰۱۶۲۷۳	۴۳۸۶۰۱۵
۹۶	۳۰۹۹۷۷		—	۳۰۹۹۷۷	۳۸۷۴۲۳	۵۴۸۱۷۰	۷۱۹۰۶۷	۱۰۳۵۴۷۶	۱۶۷۰۶۷۹	۲۱۷۵۱۱۸	۲۹۵۳۶۷۰	۴۳۰۳۳۷۹
۹۷	۳۷۰۴۲۳		—	—	۳۷۰۴۲۳	۵۲۸۹۶۰	۶۹۶۹۷۵	۱۰۰۷۶۴۱	۱۶۳۲۲۶۷	۲۱۲۸۶۳۹	۲۸۹۶۹۶۶	۴۲۲۸۵۳۰
۹۸	۵۰۵۶۲۷		—	—	—	۵۰۵۶۲۷	۶۷۰۱۴۲	۹۷۳۸۳۱	۱۵۸۵۶۰۹	۲۰۷۲۱۸۳	۲۸۲۸۰۸۹	۴۱۳۷۶۱۲
۹۹	۶۳۶۸۰۹		—	—	—	—	۶۳۶۸۰۹	۹۳۱۸۳۱	۱۵۲۷۶۴۹	۲۰۰۲۰۵۱	۲۷۴۲۵۲۸	۴۰۲۴۶۷۲
۱۴۰۰	۸۸۵۱۶۵		—	—	—	—	—	۸۸۵۱۶۵	۱۴۶۳۲۵۰	۱۹۲۴۱۲۹	۲۶۴۷۴۶۳	۳۸۹۹۱۸۶
۱۴۰۱	۱۳۹۳۲۵۰		—	—	—	—	—	—	۱۳۹۳۲۵۰	۱۸۳۹۴۲۸	۲۵۴۴۱۲۹	۳۷۶۲۷۸۵
۱۴۰۲	۱۷۶۹۴۲۸		—	—	—	—	—	—	—	۱۷۶۹۴۲۸	۲۴۵۸۷۲۸	۳۶۵۰۰۵۶
۱۴۰۳	۲۳۸۸۷۲۸		—	—	—	—	—	—	—	—	۲۳۸۸۷۲۸	۳۵۵۷۶۵۶
۱۴۰۴	۳۴۶۳۶۵۶		—	—	—	—	—	—	—	—	—	۳۴۶۳۶۵۶

منبع: مدیریت روابط کار اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان فارس